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PROTOKÓŁ Nr  53/2019 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 3 marca 2020 roku, o godz. 10:00 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Waldemar Trelka    - Starosta Radomski  
2. Roman Frąk                     - Wicestarosta Radomski 
3. Zbigniew Dziubasik - Członek Zarządu 
4. Krzysztof Kozera             - Członek Zarządu 
5. Zdzisław Mroczkowski    - Członek Zarządu    
 
Oraz 
Joanna Wontorska        -   Skarbnik Powiatu 
Rafała Czajkowski        -  Sekretarz Powiatu 
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu), 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka  powitał członków Zarządu. Następnie poprosił o 
przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

 
2. Przyjęcie protokołów posiedzeń Zarządu Powiatu Nr 51 i 52. 
 
3. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu za 2019 rok. 
 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2020 Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż togi o nr inwentarzowym 013-17/0235.  
 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2020 Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w sprawie 

Zatwierdzenie do realizacji projektu „Aktywizacja osób młodych pozostających bez 
pracy w powiecie radomskim i m. Radom (IV)” oraz upoważnienia Starosty Powiatu do 
udzielenia Dyrektorowi – Józefowi Bakule oraz Zastępcy Dyrektora Powiatowego 
Urzędu Pracy w Radomiu – Adamowi Bocheńskiemu pełnomocnictw do realizacji tegoż 
projektu. 

 
6. Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2020 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie 

zmniejszenia wydatków budżetu Powiatu na 2020 rok w Starostwie Powiatowym o kwotę 
266.206,85 zł i zwiększenia wydatków o kwotę 300.734,40zł. 

 
7. Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2020 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

przyjęcia projektu uchwały w sprawie ogłoszenia obchodów „Dnia Rodziny Powiatu 
Radomskiego”. 

 
8. Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2020 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

przeniesienia wydatków między zadaniami w budżecie powiatu na 2020 rok oraz zakupu 
sprzętu medycznego. 
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9. Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2020 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

zmiana statutu Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w 
Pionkach. 

 
10. Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2020 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

przedstawienia Radzie Powiatu w Radomiu sprawozdania rocznego z wykonania planu 
finansowego za 2019 rok SPZZOZ w Pionkach. 

 
11. Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2020 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

przedstawienia Radzie Powiatu w Radomiu sprawozdania rocznego z wykonania planu 
finansowego za 2019 rok SPZZOZ-Szpital w Iłży. 

 
12. Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2020 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w 

sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w Radomiu w sprawie ustalenia 
przebiegu istniejących dróg powiatowych na terenie powiatu radomskiego: Zakrzew – 
Wolanów – Augustów, Radom – Augustów-Kowala - Parznice, Zakrzew – Gulin - Wsola 
– Wojciechów.  

 
13. Informacja Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych dot. rozliczeń Przedsiębiorstwa 

Wodno-Kanalizacyjno-Ciepłowniczego w Pionkach. 
 
14. Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2020 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w 

sprawie dokonanie zmian w budżecie powiatu na 2020 rok w Powiatowym Zarządzie Dróg 
Publicznych polegających na zmianie zakresu rzeczowego na zadaniach. 

 
15. Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2020 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie dokonanie zmian w budżecie powiatu na 2020 rok w Powiatowym Zarządzie 
Dróg Publicznych w Radomiu. 

 
16. Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2020 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie zajęcia stanowiska w sprawie propozycji współfinansowania zadania: Poprawa 
bezpieczeństwa ruchu drogowego na ul. Radomskiej i Alei Jana Pawła II w Pionkach. 

 

16a   Rozpatrzenie wniosku Nr 12 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w 
sprawie zajęcia stanowiska w sprawie podpisania umowy użyczenia z Przedsiębiorstwem 
Państwowym „Porty Lotnicze”. 

 

17. Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2020 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i 
Nieruchomości w sprawie przyznania dodatkowych środków w kwocie 30.000 złotych na 
obsługę wniosków wieczysto – księgowych. 
 

18. Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2020 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i 
Nieruchomości w sprawie zmiany dwóch ostatecznych decyzji Zarządu Powiatu 
Radomskiego z dnia 4 listopada 2013 roku znak: GKN-II.6844.3.2013 i z dnia 7 kwietnia 
2005 roku znak:GKN.7002-5/2005 w sprawie wygaśnięcia i ustanowienia prawa trwałego 
zarządu na rzecz Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Iłży do nieruchomości 
zabudowanych położonych w miejscowości Lubienia  gmina Brody oraz w mieście Iłża 
w zakresie nazwy jednostki sprawującej trwały  zarząd. 
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19. Rozpatrzenie wniosku Nr 6/2020 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i 
Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody  na  ustanowienie odpłatnej służebności 
przesyłu na czas nieokreślony na nieruchomości zabudowanej położonej w Pionkach przy 
ulicy Harcerskiej, 
 

20. Rozpatrzenie wniosku Nr 26/2020 Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż złomu w ZSP w Iłży. 

 

21. Rozpatrzenie wniosku Nr 27/2020 Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie 
upoważnienia nauczyciela Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Wierzbicy do 
zastępowania dyrektora placówki podczas jego nieobecności w tym do składania 
oświadczeń woli związanych z zakresem prowadzenia bieżącej działalności jednostki 
organizacyjnej. 

 

22. Rozpatrzenie wniosku Nr 28/2020 Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie 
zwiększenie środków o kwotę 16 079 złotych na dofinansowanie doskonalenia 
zawodowego nauczycieli     w szkołach i placówkach oświatowych. 

 

23. Rozpatrzenie wniosku Nr 29/2020 Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie 
wyrażenie zgody na zwiększenie planu wydatków Liceum Ogólnokształcącego w Iłży w 
dziale 801, rozdziale 80195, § 4301 w kwocie 711,78 złotych. 

 

24. Rozpatrzenie wniosku Nr  30 /2020 Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie 
dotyczy ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2020 roku za doskonalenie 
nauczycieli oraz ustalenia form kształcenia , na które dofinansowanie jest przyznane. 

 

25. Rozpatrzenie wniosku Nr 31/2020 Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie 
przyjęcia sprawozdania dotyczącego realizacji rocznego programu współpracy powiatu 
radomskiego z organizacjami  pozarządowymi oraz innymi podmiotami w 2019 roku. 

 

26. Rozpatrzenie wniosku Nr  9/2020 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 
w sprawie zatrudnienia Dyrektora DPS w Jedlance.  

 

27. Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2020 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 
w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zmiany planu wydatków budżetowych na 2020 
rok w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu. 

 

28. Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2020 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 
w sprawie ogłoszenia konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie 
wspierania rodziny  i systemu pieczy zastępczej w roku 2020. 
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29. Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2020 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 
w sprawie ogłoszenia konkursu ofert na realizację zadań publicznych w zakresie 
przeciwdziałania przemocy w rodzinie w roku 2020. 
 

30. Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2020 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 
w sprawie w sprawie zajęcia stanowiska odnośnie sprawozdania z działalności 
Powiatowego  Centrum Pomocy  Rodzinie w Radomiu, którego załącznik stanowi 
sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej. 

 

31. Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2020 Wydziału Budownictwa i Architektury w sprawie 
wydania opinii niezbędnej  do wydania decyzji o zezwoleniu na  realizację inwestycji 
drogowej dotyczącej planowanej rozbudowy drogi powiatowej nr 3505W Jaszowice-
Wacławów-Sławno. 

 

32. Rozpatrzenie wniosku Nr   1/2020 Wydziału Rolnictwa , Leśnictwa, Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w sprawie zwiększenie wydatków budżetu powiatu na rok 2020. 

 

33. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu 
powiatu na 2020 rok i planie finansowym zadań z zakresu administracji rządowej. 

 

34. Sprawy różne. 
 zawiadomienia (GKN-II.683.65.2019.SDz., GKN-II.683.66.2019.SDz., GKN-

II.683.67.2019.SDz., GKN-II.683.68.2019.SDz., GKN-II.683.69.2019.SDz., GKN-
II.683.70.2019.SDz., GKN-II.683.71.2019.SDz., GKN-II.683.72.2019.SDz.) o 
zakończeniu postępowań dowodowych wszczętych z urzędu w sprawie o ustalenie i 
wypłatę odszkodowania za nieruchomości położone w Piastowe gm. Jedlińsk przejęte 
pod rozbudowę drogi powiatowej  Gulin-Wsola – Wojciechów z wyłączeniem 
obwodnicy Radomia na terenie gmin Jedlińsk i Zakrzew.   

 decyzja Starosty Radomskiego GKN-II.683.55.2018.AM w sprawie ustalenia i wypłaty 
odszkodowania za nieruchomość położoną w miejscowości Wola Taczewska gm. 
Zakrzew, która przeszła z mocy prawa  na własność Powiatu radomskiego z 
przeznaczeniem pod rozbudowę części drogi relacji Taczówek-Taczów-Milejowice 
wraz z budową ścieżki rowerowej., 

 decyzja Starosty Radomskiego BA.6740.2181.2019.TO o zezwoleniu na realizacje 
inwestycji drogowej rozbudowa ul. Spacerowej i ul. Polnej wraz z budową mostu w 
ciągu drogi powiatowej nr 3522W relacji Pionki-Podgóra w m. Pionki, obręb 0001 
Pionki-miasto 0006 Płachty na terenie gminy Pionki, odcinek o dł. L=1686,81 mb.  

 obwieszczenie Starosty Radomskiego Nr BA.670.2181.2019.TO. dotyczące wydania 
decyzji nr 215.2020 z dnia 05.02.2020 r o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej, 
polegającej na rozbudowie ul. Spacerowej i ul. Polnej wraz z budową mostu w ciągu 
drogi powiatowej nr 3522W relacji Pionki-Podgóra w m. Pionki, obręb 0001 Pionki i 
obręb Płachty na terenie gminy Pionki, odcinek o dł. L=1686,80 mb. W decyzji 
zatwierdzono projekt podziału nieruchomości na potrzeby inwestycji., 

  Postanowienie Starosty Radomskiego Nr 116/2020 z dnia 26 lutego 2020 r  dotyczące 
zmiany postanowienie nr 2120.2019 z dnia 22 sierpnia 2019 r. , 

 Decyzja Starosty Radomskiego GKN-II.683.261.2018.SD i GKN-II.683.255.2018.SD, 
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wydana po zakończeniu przeprowadzonego postępowania dowodowego w sprawie 
ustalenia i wypłaty odszkodowania za nieruchomość położoną w miejscowości 
Golędzin gmina Zakrzew, oznaczoną jako działka Nr 398/1 o pow. 0,0017 ha. 
 

Porządek obrad  został przyjęty jednogłośnie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad – Przyjęcie protokołów posiedzeń 
Zarządu Powiatu Nr 51 i 52.. 
 
Protokoły posiedzenia Zarządu Nr 51 i 52  zostały przyjęte jednogłośnie bez uwag.  
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Sprawozdanie z działalności 
Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu za 2019 rok. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że przygotowane sprawozdanie 
członkowie Zarządu otrzymali. Jeśli chodzi o bezrobocie w powiecie to wzrosło w miesiącach 
grudzień, styczeń i luty, teraz zapewne będzie trend spadkowy. Przypomniał, że w Powiatowym 
Urzędzie Pracy zaszły pewne zmiany dotyczące regulaminu organizacyjnego, ma nadzieję, że 
ta decyzja Zarządu doprowadzi do zmniejszenia kosztów w PUP w roku 2020.Wnioskował o 
przyjęcie tego sprawozdania. 
 
Członek Zarządu Krzysztof Kozera zapytał o sytuację filli PUP w Przytyku?. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk odpowiedział, że wszystkie filie pracują. W styczniu 
nie pracowała filia w Przytyku. Czy nadal te filie będą funkcjonowały czy nie, to jest decyzja 
Zarządu i Rady Powiatu. Dodał, że wykreślenie czy likwidacja fili nie oznacza automatycznie 
zmniejszenia zatrudnienia to jest w dalszym ciągu decyzja Dyrektora suwerenna czy te osoby 
przeniesie do PUP na ul. Ks. Łukasika do Radomia i wykaże, że są one niezbędne do obsługi 
tych osób, które przyjeżdżają z filii np. Przytyka czy z Jedlni Letnisko czy je zwolni, likwidując 
daną filię, ale to nie jest przedmiotem dzisiejszego posiedzenia. 
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik zapytał o referat ds. cudzoziemców czy został 
zmieniony?. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk odpowiedział, że nie, referat nadal funkcjonuje, 
zatrudnionych jest 8 osób, które zostały one zatrudnione z zasobów Urzędu Pracy. 
 
Po dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu 
Radomskiego w sprawie sprawozdania z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w 
Radomiu i skierował je pod obrady Rady Powiatu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2020 
Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż togi o nr 
inwentarzowym 013-17/0235.  
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Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że wniosek dotyczy wyrażenia zgody na 
sprzedaż togi, która była użytkowana przez Radcę p. Iwonę Zielezińską, która jest obecnie 
zatrudniona w PUP Radom i to właśnie ona zaproponowała odkupienie togi. Wartość ww. 
składnika oszacowano na kwotę 86,40 zł. 
 
Pytań nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 250/2020 w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż togi. Stanowi ona załącznik Nr 2 do protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2020 
Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w sprawie Zatwierdzenie do realizacji projektu 
„Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w powiecie radomskim i m. Radom (IV)” 
oraz upoważnienia Starosty Powiatu do udzielenia Dyrektorowi – Józefowi Bakule oraz 
Zastępcy Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu – Adamowi Bocheńskiemu 
pełnomocnictw do realizacji tegoż projektu. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że kolejny wniosek dotyczy zatwierdzenia 
projektu „Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w powiecie radomskim i m. 
Radom”. Zatwierdzenie jest warunkiem podpisania umowy o dofinansowanie realizacji 
projektu. Wniosek zawiera upoważnienia dla Dyrektora i Zastępcy Dyrektor PUP, które są 
niezbędne do zachowania ciągłości realizacji projektu. 
 
Pytań nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 251/2020  w sprawie zatwierdzenia 
projektu pozakonkursowego nr POWR.01.01.01-14-0005/20 pn. Aktywizacja osób 
młodych pozostających bez pracy w powiecie radomskim im. Radom (IV)” oraz 
udzielenia pełnomocnictw do jego realizacji. Stanowi ona załącznik Nr 3 do protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2020 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie zmniejszenia wydatków budżetu Powiatu na 2020 
rok w Starostwie Powiatowym o kwotę 266.206,85 zł i zwiększenia wydatków o kwotę 
300.734,40zł. 
 
Sekretarz Powiatu Rafał Czajkowski powiedział, że w ramach zawartego porozumienia z 
Marszałkiem Województwa realizują projekt pn. „Regionalne partnerstwo samorządów 
Mazowsza dla aktywizacji społeczeństwa informacyjnego w zakresie e-administracji i 
geoinformacji”. W związku z tym , co roku określone zostają kwoty, które muszą przeznaczyć 
na realizację tego projektu, które zostały zawarte w porozumieniu. Dotyczy zmian w budżecie 
poprzez zmniejszenie wydatków o kwotę 266.206,85 zł oraz zwiększenie wydatków budżetu 
Powiatu o kwotę 300.734,40 zł oraz dokonanie stosownych zmian w WPF. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że mają w planie budżetowym na ten rok 
zabezpieczoną kwotę 399.076,00 zł. Z uwagi na to, że okres realizacji tego projektu, został 
wydłużony do 2021 roku i została wskazana kwota na 2021 w wysokości 300.734,40 muszą ja 
wprowadzić do WPF-u. Dlatego proponuje, aby ten 2021 rok został sfinansowany z dochodów 
z opłat komunikacyjnych, a 2020 rok został dostosowany  do kwoty jaką będą przekazywać 
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czyli 132.869,15 zł  tym samy zmniejszają wydatki tegorocznego budżetu o kwotę 266.206,85 
zł i o tę kwotę muszą zmniejszyć deficyt w tym roku. 
 
Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył przedłożony wniosek. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2020 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie przyjęcia projektu uchwały w sprawie 
ogłoszenia obchodów „Dnia Rodziny Powiatu Radomskiego”. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że Rada Powiatu w Radomiu Uchwałą z 
dn.28.X. 2019 przyjęła Kartę Praw Rodziny Powiatu Radomskiego. Jednym z zadań 
wynikających z Karty jest wyznaczenie daty obchodów „Dnia Rodziny Powiatu 
Radomskiego”. Wydział Zdrowia po szerokich konsultacjach wnioskuje o przyjęcie ostatniej 
niedzieli maja za Dzień Rodziny Powiatu. Organem, który podejmuje uchwałę w sprawie 
ogłoszenia Dnia Rodziny Powiatu Radomskiego jest Rada Powiatu  w Radomiu.Organizacja 
tego wydarzenia będzie bardzo dobrą okazją do pokazania wartości rodziny, promowania 
dzietności czy też prowadzenie kampanii na rzecz trwałości małżeństwa i integralności rodziny. 
To także świetny moment na pokazanie, jak ważną rolę w rodzinie pełni ojciec. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu Radomskiego w 
sprawie ogłoszenia Dnia Rodziny Powiatu Radomskiego i skierował ją pod obrady Rady 
Powiatu. 
  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2020 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie przeniesienia wydatków między zadaniami 
w budżecie powiatu na 2020 rok oraz zakupu sprzętu medycznego. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że kolejny wniosek dotyczy przeniesienia 
wydatków między zadaniami w budżecie powiatu na 2020 rok. Dyrektor szpitala w Pionkach 
zwróciła się z prośbą o sfinansowanie zakupu rektoskopu na potrzeby Oddziału Chirurgii 
Ogólnej w kwocie 11.175,00 zł. Dodał, że w tym roku zostały sfinansowane dwa zadania 
zakupowe 3 głowice do aparatu USG  i kolposkop , na ten cel przeznaczono środki w kwocie 
około73 tys zł. Powstałe oszczędności w wyniku przeprowadzenia  przetargu pokazały się na 
kwotę 10.856,80 zł. Drugim zadaniem zakupowym było zakupienie stołu operacyjnego, lampy 
operacyjnej i laparoskopu, na ten cel przeznaczono środki w kwocie 538 tys. zł , oszczędności 
wyniosły 2.860,00 zł na przetargu. Razem była by to kwota wystarczająca do zakupu 
rektoskopu. Rektoskop jest urządzeniem do badań proktologicznych, dotychczas nie 
wykorzystywanym w pracy chirurgów. Dzięki wyposażeniu oddziału w w/w sprzęt możliwe 
będzie rozszerzenie katalogu świadczonych usług, a tym samym zwiększenie przychodów NFZ 
z tytułu realizacji świadczeń zdrowotnych w kolejnych okresach rozliczeniowych. Rada 
Społeczna SPZZOZ w Pionkach pozytywnie zaopiniowała zakup rektoskopu. 

Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył przedłożony wniosek. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2020 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie zmiana statutu Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że wniosek dotyczy zmiany statutu szpitala 
w Pionkach. Od sierpnia 2016r nie są przyjmowane porody na oddziale ginekologii i 
położnictwa w SPZZOZ w Pionkach ze względu na brak obsady lekarza neonatologa. Do dziś 
kolejnym dyrekcjom szpitala nie udało się pozyskać lekarza i przywrócić możliwość 
przyjmowania porodów. Mając powyższe na uwadze nie jest zasadne utrzymywanie dalej 
oddziału ginekologii i położnictwa w pełnym wymiarze i ponosić koszty całodobowego 
zabezpieczenia oddziału w personel medyczny. Według zapewnień dyrektora szpitala 
likwidacja oddziału ginekologiczno – położniczego w niewielkim stopniu ograniczy dostęp 
pacjentek z terenu Pionek i okolic do świadczeń tego typu. W miejsce likwidowanego oddziału 
powołany zostanie Oddział ginekologii – zespół chirurgii jednego dnia, który będzie realizował 
świadczenia na które jest zapotrzebowanie. W związku z powyższym niezbędne jest wyrażenie 
zgody podmiotu tworzącego poprzez dokonanie zmian, w w/w zakresie, w tekście statutu 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach, dla którego 
Powiat Radomski jest podmiotem tworzącym. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że od sierpnia 2016 roku nie były 
realizowane porody na oddziale ginekologii, była to fikcja, za którą przyszło sporo zapłacić. 
Rok 2017, był rokiem, że był kontrakt, ale faktycznie nie był on realizowany.  
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik powiedział, że ten temat bulwersuje Radę Miasta 
Pionki, ponieważ z inicjatywy Pana Burmistrza. Pojawiła się dyskusja z której wynikało, że m. 
Pionki dokładają do szpitala, a szpital likwiduje dostęp pacjentek do usług na ginekologii. 
Dodał, że likwidacja oddziału jest ograniczeniem dostępu do usług, które i tak nie były 
wykonywane, chociażby częściowe. W związku z tym, poważniejsze zabiegi będą musiały być 
wykonywane  w innym szpitalu np. w Iłży i tu też pojawia się problem, dlaczego w Iłży a nie 
w Pionkach.  
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że podtrzymywanie dotychczasowego stanu 
w którym, oddział ginekologiczno – położniczy nie przyjmuje porodów ale  utrzymuje 24 –ro 
godzinny dyżur z personelem medycznym jest nieracjonalne. Straty oddziału z tego tytułu w 
roku 2018 wyniosły ok.840.000zł a w roku 2019 już 1.230.000zł. Szpital boryka się od dawna 
z poważnymi problemami finansowymi i nie może pozwolić na utrzymywanie tak kosztownej 
fikcji. Przypomniał, że na poprzednim Zarządzie zatwierdziliśmy wniosek Dyrektora SPZZOZ 
w Pionkach oraz Rady Społecznej szpitala o likwidacji Oddziału ginekologiczno – 
położniczego i powołanie w jego miejsce Ginekologii Planowej. Względy ekonomiczne i 
konsultacje z NFZ wykazały, iż korzystniejszą formą działalności będzie Oddział ginekologii 
– zespół chirurgii jednego dnia, dlatego dzisiaj rozpatrujemy nowy wniosek Dyrektora 
SPZZOZ szpital w Pionkach. Taka forma działalności nie pozwoli na wykonywanie zabiegów 
dużych związanych z hospitalizacją pacjenta. W roku 2019 zabiegów większych wykonano 41 
a więc 0.8 zabiegu tygodniowo. Chcemy to zmienić, chcemy zainwestować w nowoczesne 
wyposażenie poradni ginekologicznej, poprawić jakość diagnostyki i jakość usług ,wykonywać 
jak najwięcej zabiegów małych i pozyskać zaufanie pacjentów. Na oddziale szpitalnym 
wykonywane będą zabiegi większe nie wymagające hospitalizacji. Podsumowując, popiera 
wniosek Dyrektora SPZZOZ szpital w Pionkach oraz Rady Społecznej szpitala i prosi Zarząd 
Powiatu o jego przyjęcie i przegłosowanie. 
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Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że głównym uzasadnieniem jest brak 
lekarza, ale również argumenty dotyczące generowania kosztów przez ten oddział. 

Po dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu 
Radomskiego w sprawie zmiany statutu Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej w Pionkach i skierował ją pod obrady Rady Powiatu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2020 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w 
Radomiu sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego za 2019 rok SPZZOZ w 
Pionkach. 
 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że przedłożony materiał dotyczy 
przedstawienia Radzie Powiatu w Radomiu sprawozdania rocznego z wykonania planu 
finansowego za 2019 rok Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 
w Pionkach. Wykonanie jest 100% we wszystkich pozycjach. Dodał, że nie jest zwolennikiem 
takiego przedstawiania informacji Zarządowi , ponieważ nie pozwala to na dogłębną ocenę tego 
co się zadziało, gdzie wystąpiły nad wykonania, gdzie nastąpiły nie wykonania, nad czym się 
warto zastanowić a czym warto się pochwalić. Informacja przedstawia się następująco np.: 
przychody wynoszą 23.584.137,84 zł czyli tyle co  wykonanie i plan. Informacja przedstawia 
się następująco: przychody szpitala na koniec 2019 r wyniosły 23.584.137,84zł i były o 
3.271.348,84zł wyższe niż w 2018r. Z kolei koszty za rok 2019 wyniosły 26.138.839zł i były 
niższe o ok.120.000zł od kosztów za 2018 r. Należy podkreślić, że w roku 2019 wystąpiła 
inflacja na poziomie 3,5%, nastąpił wzrost cen wielu usług i towarów oraz należało zrealizować 
w miesiącu wrześniu kolejna podwyżkę płac dla pracowników medycznych. Ponadto zacznie 
wzrosły koszty obsługi zadłużenia szpitala ze względu na zaciągniecie kolejnej pożyczki. 
Uważa, że jest to zasługa i sukces dyrekcji szpitala oraz jego pracowników. Widać, że wysiłek 
Dyrekcji i pracowników jest duży, sytuacja sie poprawia zgodnie z planem ale powoli. Dyrekcja 
w ramach racjonalizacji wydatków proponuje właśnie likwidacje oddziału ginekologiczno – 
położniczego i zastąpienie go oddziałem ginekologii – zespół chirurgii jednego dnia. Mimo 
tego strata szpitala jest na tyle duża, że zagraża bieżącej płynności finansowej. Przewiduje, że 
do strata do pokrycia przez Powiat za 2019 r nie  przekroczy milion złotych. 
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik powiedział, że warto zauważyć to, że wynik 
finansowy, który oglądali w czerwcu po I półroczu wskazywał na stratę na koniec roku ponad 
4 mln zł. To jest ważne, żeby ta tendencja utrzymywała się, żeby koszty były ograniczane, a 
przychody pozyskiwane coraz większe. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że nie powinno się w planach 
przewidywać straty, jeżeli wyjdzie to trzeba ją przedstawić i uzasadnić.  
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik powiedział, że było ustalane, że sprawozdania szpitali 
z Pionek i Iłży miały być porównywalne, że będzie można w jakiś sposób dokonać porównania. 
Sam sposób przedstawienia wyniku finansowego i wykonania planów to w Pionkach jest 100% 
a w Iłży pokazane są odchylenia, po prostu tabele od siebie zdecydowanie się różnią. Zapytał 
czy można by na przyszłość to ujednolicić?. 
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Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że obie placówki o tym wiedzą , dostały to 
na piśmie. 
 
Zgodnie z ustawą samodzielne publiczne zakłady opieki zdrowotnej zobowiązane są 
przedstawić do dnia 28 lutego roku następującego po roku budżetowym – sprawozdanie roczne 
z  wykonania planu finansowego zarządowi jednostki samorządu terytorialnego, a zarząd 
jednostki samorządu terytorialnego w  terminie do dnia 31 marca roku następującego po roku 
budżetowym, przedstawia w/w sprawozdanie organowi stanowiącemu jednostki samorządu 
terytorialnego. Samodzielny Publiczny Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach 
przedłożył w ustawowym terminie sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego za 
2019 rok. W związku z powyższym Zarząd Powiatu Radomskiego zobowiązany jest 
przedstawić w/w sprawozdanie Radzie Powiatu w Radomiu. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że jest -2.566.262,35 zł, amortyzacja 
1.613.286,65 zł, to oznacza, że różnica między wynikiem finansowym a amortyzacja to jest 
kwota 953.082 zł , którą trzeba przelać w ciągu 9 miesięcy. 
           
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że trzeba pamiętać, że w budżecie jest 
założone 1.500.000 zł. Dodał, że został wyhamowany lawinowy przyrost zadłużenia. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że płace najniższe, odprawy sprawiło, że 
ten wynik m.in. jest jaki jest, choć dochody są znacznie wyższe niż zaplanowano i to też jest 
ważne, a wiąże się to z tym, że były to dodatkowe pieniądze z NFZ. Poinformował, że był na 
spotkaniu, gdzie pan Prezes Nowak a Przewodniczący Komisji Zdrowia podtrzymują 
deklarację, że dla szpitali powiatowych będzie refundacja kosztów związanych z podniesieniem 
najniższej płacy. Trwają nadal negocjacje i spory. Należy mieć nadzieję, że jeśli nie cała kwota 
to chociaż w części będzie zrefundowana.  Dodał, że apelował o to, aby te środki były znaczone, 
żeby Dyrektor mógł je przeznaczyć na to, na co zostaną dane.  
Powiedział, że jest sprawa z długami wymagalnymi i to jest problem. Wspomniał, że była próba 
dogadania się z Parabankiem Magellan BFE, żeby ten dług zrestrukturyzować, ale się nie 
powiodła. Oczywiście nie deklaruje dziś, ale i z tym wyzwaniem będą musieli się zmierzyć, po 
uzyskaniu informacji na temat najniższej oferty po przetargu jeśli chodzi o budowanie. 
Poinformował, że została już rozstrzygnięta procedura przetargu na projekt. Ten projekt jest 
już realizowany i będzie gotowy na początku maja. Niezwłocznie wtedy zostanie ogłoszony 
przetarg na budowanie, jak już będzie znana kwota. Ma nadzieję, że będą w stanie podjąć jakąś 
decyzję, która wesprze szpital. Dodał, że trzeba będzie się zastanowić co zrobić z czterema 
pożyczkami, które szpital zaciągnął, bo od stycznia br. nie wpłynęła żadna rata spłaty. Suma 
zobowiązań szpitala wobec powiatu to kwota 2.199.680 zł. Powiedział, że trudno będzie 
rozmawiać o pomocy dla szpitala w kontekście sytuacji jaka teraz jest. 
 
 
Po dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 252/2020 w sprawie 
przedstawienia Radzie Powiatu sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego 
za 2019 rok Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w 
Pionkach . Stanowi ona załącznik Nr 5 do protokołu. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2020 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w 
Radomiu sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego za 2019 rok SPZZOZ-
Szpital w Iłży. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk kolejny wniosek to sprawozdanie roczne z  wykonania 
planu finansowego za 2019 rok w szpitalu w Iłży. Powiedział, że pani Dyrektor szpitala trzyma 
finanse w ryzach, przez co czasami naraża się na konflikty z pracownikami. Rok 2019 
zakończył się nadwyżką w wysokości 231.279,75 zł. To jest dobra wiadomość bo w roku 
ubiegłym była strata ponad 600 tys. zł . W tym roku pani Dyrektor na inwestycje wydała 350 
tys. zł. Podobnie jak szpital w Pionkach szpital w Iłży również ma problemy finansowe. Za 
miesiąc styczeń w szpitalu w Iłży wyszedł wynik ujemny o 300 tys. zł. Za miesiąc styczeń 
szpitalu w Iłży zanotowano ujemny wynik finansowy w wysokości 300.000 zł. Pokazuje to, jak 
zmienna jest sytuacja. Pomimo dużego wysiłku włożonego przez obydwie dyrekcje i 
pracowników szpitali w poprawę sytuacji ekonomicznej placówek, uległa ona pogorszeniu w 
miesiącu styczniu ze względu na podniesienie płacy minimalnej do 2600 zł bez zwiększenia 
ryczałtu przez NFZ. W obydwu szpitalach znaczna grupa  pracowników została objęta 
podwyżką płacy.  

 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik zapytał jak z funduszem socjalnym, bo po stronie 
zobowiązań wymagalnych jest kwota 249 tys. zł, czy to zostało uregulowane w styczniu tego 
roku? 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk odpowiedział, że wśród wielu zobowiązań szpitala w Iłży 
jest zobowiązanie wobec pracowników szpitala na kwotę ok.250.000 zł. Pracownicy placówki 
nie otrzymali w roku 2018 żadnych środków finansowych z funduszu świadczeń socjalnych 
pomimo że zostały naliczone przez poprzedniego dyrektora. Obecna Pani Dyrektor wypłaciła 
pracownikom środki z funduszu świadczeń socjalnych tylko za 2019 r. Na tym tle toczy się 
spór Pani Dyrektor z pracownikami, wpływają skargi ale na dzień dzisiejszy zobowiązanie 
pozostaje niezrealizowane pomimo wykazania w sprawozdaniu finansowym zysku na 
działalności w wysokości 230.000zł. 

 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik powiedział, że pani Dyrektor podaje w planie kosztów 
przekroczenia, awarie studni i usługi transportowe? 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że studnia głębinowa szpitala działała do 
końca 2018 roku. Na początku roku 2019 wystąpiła awaria i pompa przestała podawać wodę. 
Po sprawdzeniu okazało się, ze należy studnie pogłębić, odmulić, wykonać badania jakości 
wody ewentualnie zainwestować w nowe filtry a na taka inwestycję nie ma środków wolnych 
w szpitalu. Remont studni jest zadaniem pożądanym ze względu na niższe koszty pozyskiwania 
wody z ujęcia własnego w porównaniu do wodociągu miejskiego. 

 
Po krótkiej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 253/2020 w sprawie 
przedstawienia Radzie Powiatu sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego 
za 2019 rok Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej- Szpital w 
Iłży . Stanowi ona załącznik Nr 5 do protokołu. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2020 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie przyjęcia projektu uchwały 
Rady Powiatu w Radomiu w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg powiatowych na 
terenie powiatu radomskiego: Zakrzew – Wolanów – Augustów, Radom – Augustów-Kowala 
- Parznice, Zakrzew – Gulin - Wsola – Wojciechów.  
 
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu Joanna Chojnacka 
powiedziała, że przedstawiony wniosek dotyczy ustalenie przebiegu istniejących dróg 
powiatowych w związku z kaskadowym przejęciem od Zarządu Województwa drogi 733 w 
konsekwencji było przekazanie kilku odcinków drogi gminom. Przebieg drogi powiatowej 733 
ustalili na Zakrzew – Wolanów – Augustów, Radom – Augustów-Kowala - Parznice, Zakrzew 
– Gulin - Wsola – Wojciechów. Jest to potrzebne do ustalenia przebiegów w/w dróg 
powiatowych, gdzie  zostanie złożony wniosek o nadanie numeru drodze powiatowej Zakrzew- 
Wolanów-Augustów oraz zgłoszenie zmiany przebiegu istniejących dróg powiatowych nr 
3509W i 3564Wdo Urzędu Marszałkowskiego  w Warszawie. Poinformowała, że na wszystkie 
przebiegi tych dróg uzyskali pozytywne opinie wszystkich gmin, na których będą przebiegać. 
 
Po krótkiej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 254/2020 w sprawie 
przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w Radomiu w sprawie ustalenia przebiegu 
istniejących dróg powiatowych na terenie powiatu radomskiego: Zakrzew – Wolanów – 
Augustów, Radom – Augustów-Kowala - Parznice, Zakrzew – Gulin - Wsola – 
Wojciechów. Stanowi ona załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 13 porządku obrad – Informacja Powiatowego Zarządu 
Dróg Publicznych dot. rozliczeń Przedsiębiorstwa Wodno-Kanalizacyjno-Ciepłowniczego w 
Pionkach. 
 
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu Joanna Chojnacka 
zapoznała Zarząd Powiatu z informacją dotyczącą problemu rozliczeń Przedsiębiorstwa Wodno 
– Kanalizacyjno -Ciepłowniczego w Pionkach. Cały czas pozostaje aktualny problem 
wystawiania przez PWKC w Pionkach faktur za odprowadzanie wód opadowych i roztopowych 
do kanalizacji deszczowych umieszczonych w pasach dróg powiatowych w mieście Pionki. 
Przez teren miasta Pionki przebiegają dwie drogi powiatowe 3523W Jedlnia – Sokoły – Pionki 
w ciągu której znajduje się ulica Radomska, odcinek ulicy Aleja Pawła II, Żeromskiego i 
Wspólna oraz droga 3522W Pionki – Podgóra w ciągu której znajduje się ulica Spacerowa i 
Polna. Z sześciu ulic leżących w ciągach dróg powiatowych na 4  odcinkach występuje 
kanalizacja deszczowa tj. w  (ul. Radomska, ul. Żeromskiego, ul. Polna i Al. Jana Pawła II) o 
łącznej długości ok. 3,5 km i powierzchni ok. 24 800 m3, z których wody opadowe i roztopowe 
spływają do miejskiej kanalizacji. 

Zgodnie z obowiązującymi przepisami organem uprawnionym do pobieranie opłat 
za usługi wodne, w tym za odprowadzanie do wód, wód opadowych lub roztopowych ujętych 
w otwarte lub zamknięte systemy kanalizacji deszczowej służące do odprowadzania opadów 
atmosferycznych albo systemy kanalizacji zbiorczej w granicach administracyjnych miast,  
są Wody Polskie. Przepisy prawa wodnego nie przewidują uprawnień w tym zakresie dla 
innych podmiotów. Pomimo tego PWKC w Pionkach podjęło uchwałę, w której ustaliło stawki 
opłat za odprowadzanie wód opadowych i roztopowych. Powołując się na przedmiotową 
uchwałę przysyła do tut. jednostki faktury tytułem opłaty za odprowadzanie wód opadowych i 
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roztopowych w kwocie ok. 4300 miesięcznie co na koniec stycznia 2020 roku daje kwotę 
98 684 zł. Faktury te są odsyłane bez akceptacji jako wystawione bezpodstawnie. 

Zarówno w 2018 jak i 2019 roku  pomiędzy stronami prowadzone były rozmowy  
dotyczące zawarcia umowy regulującej zasady odprowadzania wód opadowych i roztopowych. 
PZDP wielokrotnie informowało, że nie uchyla się od zawarcia umowy w tym zakresie, jednak 
przedstawiony przez Przedsiębiorstwo Wodno-Kanalizacyjno-Ciepłownicze w Pionkach 
wzorzec umowny, jako w żaden sposób nie jest dostosowany do specyfiki działalności tut. 
jednostki i nie mógł być zaakceptowany. Jednocześnie PZDP w Radomiu nie akceptuje stawki 
wyliczonej przez PWKC w wysokości 1,92 zł/m2 netto rocznie (tj 0,16 zł/m2 netto miesięcznie) 
uznając, że jest to cena która nie odzwierciedla rzeczywistych nakładów na utrzymanie 
odcinków kanalizacji deszczowej o łącznej długości 3,5 km umieszczonych w pasach dróg 
powiatowych.  

Głównym przedmiotem sporu pozostaje narzucona przez PWKC w Pionkach stawka 
opłaty. W ocenie PZDP umowa powinna określać dokładnie usługę, za którą mielibyśmy płacić 
oraz sposób wyliczenia opłaty. Określenie opłaty winno być poprzedzone negocjacjami w tym 
zakresie. Opłata powinna uwzględniać wysokość ponoszonej przez PWKC opłaty na rzecz 
Wód Polskich oraz okoliczność, że do kanalizacji spływają nie tylko wody z dróg powiatowych, 
ale także wody opadowe i roztopowe z terenów pobliskich sklepów, stacji benzynowych, 
wspólnot mieszkaniowych itp. Koszty powinny być ponoszone przez wszystkich 
korzystających w wysokościach proporcjonalnych do ilości wód odprowadzanych z 
poszczególnych terenów. Natomiast metodyka zaproponowana przez PWKC w Pionkach 
polega na narzuceniu stawki 0,16 zł netto za każdy m2 drogi miesięcznie, co w skali roku daje 
kwotę ok. 51 500 zł brutto. Stawka ta, jak wynika z informacji przekazanych przez PWKC w 
Pionkach, została ukształtowana w oparciu o koszty prowadzenia działalności przez 
PWKC(alokacja kosztów).  

Jednocześnie PZDP nie ma możliwości dokonania wyceny wartości usługi związanej 
z odprowadzaniem wód opadowych i roztopowych  na terenie miasta Pionki. Przedstawione 
przez PWKC wyjaśnienie do rozliczenia opłat za usługę odprowadzania wód opadowych i 
roztopowych do kanalizacji burzowej opatrzone klauzulą „ POUFNE” budzi szereg naszych 
wątpliwości. 

Mając na względzie brak gotowości PWKC do negocjacji w zakresie stawki opłat, za 
nieuzasadnione uznano zlecanie z naszych środków takiej wyceny na zewnątrz. 
Jednocześnie tutejsza jednostka nie czuje się uprawniona do zawarcia umowy, w której 
zobowiąże się do ponoszenia kosztów odprowadzanych wód opadowych i roztopowych w 
wysokości jednostronnie narzuconej przez PWKC w Pionkach. 
W ich ocenie zawarcie takiej umowy mogłoby  zostać uznane za działanie naruszające zasady 
dyscypliny finansów publicznych. 

Jednocześnie pismem złożonym w dniu  04 lutego br. PWKC w Pionkach wyznaczyło 
siedmiodniowy termin na podpisanie umowy w kształcie narzuconym przez Przedsiębiorstwo 
z informacją, że po upływie wskazanego terminu sprawa zostanie skierowana na drogę sądową. 
Biorąc pod uwagę, że dotychczasowe rozmowy nie przyniosły żadnych rezultatów,      a PWKC 
zachowuje się jak monopolista, który chce narzucić wyliczoną przez siebie stawkę opłaty wraz 
z zapisami korzystnej dla siebie umowy, nie widzę innego trybu postępowania niż ewentualne 
ustalenie wysokości opłaty przez biegłego sądowego po skierowaniu przez PWKC sprawy na 
drogę postępowania sądowego. W tym przypadku należy liczyć się z koniecznością poniesienia 
kosztów sądowych, w tym kosztów zastępstwa procesowego strony przeciwnej. Koszty te 
uzależnione byłyby w szczególności od wartości przedmiotu sporu – na obecnym etapie nie 
mamy wiedzy z jakim dokładnie roszczeniem zamierza wystąpić do sądu PWKC.  
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Wicestarosta Radomski Roman Frąk  powiedział, że z informacji przedstawionych przez Panią 
wynika, że zgodnie z obowiązującymi przepisami organem uprawnionym do pobierania opłat 
za odprowadzanie wód opadowych lub roztopowych poprzez kanalizację zamknięta lub otwartą 
są wyłącznie wody polskie. Wobec powyższego pytam dlaczego PZPD negocjuje z PWKC 
poziom wysokości opłaty za ich odprowadzanie. 
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu Joanna Chojnacka 
odpowiedziała, że my odprowadzamy do Wód Polskich opłatę np. za kanalizację w ul. 
Wspólnej, która wybudowali i mają decyzję pozwolenie prawne wydane na powiat radomski. I 
15 zł rocznie odprowadzają do Wód Polskich. Natomiast z pozostałych ulic kanalizacja  
deszczowa jest wybudowana przez Miasto, wobec powyższego Miasto odprowadza opłatę do 
Wód Polskich naszą też. Dlatego Wody Polskie nie występują do nas tylko do właściciela 
kanalizacji. 

Wicestarosta Radomski Roman Frąk zapytał czy zatem PZDP może sam wyliczyć wysokość 
opłaty do PWKC za odprowadzanie wód z ulic Radomska, Aleja Pawła II, Żeromskiego oraz 
ulicy Polnej znając powierzchnię zlewni i łączną długość ulic na podstawie opłaty naliczonej 
PZDP przez Wody Polskie za ulicę Wspólną. 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu Joanna Chojnacka 
odpowiedziała, że nie. 
 
Zarząd Powiatu przyjął przedstawioną informację. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 14 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2020 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie dokonanie zmian w budżecie 
powiatu na 2020 rok w Powiatowym Zarządzie Dróg Publicznych polegających na zmianie zakresu 
rzeczowego na zadaniach. 
 
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu Joanna Chojnacka 
powiedziała, że kolejny wniosek dotyczy zmiany i rozszerzenia zakresu na zadaniach 
inwestycyjnych o wypłatę odszkodowań w ramach planowanych wydatków na 2020 rok:  

a) Wieniawa - Przytyk - Jedlińsk - gmina Przytyk, Jedlińsk  
b) Gulin - Wsola - Wojciechów - gmina Jedlińsk, Jastrzębia, Zakrzew 
c) Radom - Gębarzów - Polany - gmina Kowala, Skaryszew, Wierzbica 
d) Wierzbica - Modrzejowice - gmina Wierzbica 
e) Rozwój infrastruktury w zakresie zrównoważonej mobilności miejskiej na terenie 

Gminy Miasta Radomia oraz Powiatu Radomskiego  
W budżecie Powiatu Radomskiego na 2019 rok zaplanowana była między innymi wypłata 
odszkodowań za nieruchomości przejęte przez powiat radomski pod rozbudowę drogi  3336W, 
3509W, 3539W i 3542W. Wypłata odszkodowań na drodze powiatowej nr 3539W Radom – 
Gębarzów – Polany rozpoczęła się w kwietniu 2019 roku i realizowana była sukcesywnie, 
jednak część odszkodowań nie została wypłacona w związku z brakiem możliwości ustalenia 
właścicieli gruntów. 
Dla dróg Nr 3336W, 3509W i 3542W decyzje ZRID uprawomocnione zostały w ostatnim 
kwartale 2019 roku, co miało bezpośredni wpływ na brak decyzji ustalających wypłatę 
odszkodowań. Z informacji uzyskanych z Wydziału Geodezji kończą się na niektórych drogach 
procedury wyceny przejętych nieruchomości. W związku z tym w najbliższym czasie należy 
się spodziewać wypłat odszkodowań za przejęte grunty. Jednocześnie do końca nie zakończył 
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się proces związany z wypłatą odszkodowań w ramach zadania pn. „Rozwój infrastruktury w 
zakresie zrównoważonej mobilności miejskiej na terenie Gminy Miasta Radomia oraz Powiatu 
Radomskiego” natomiast planowane na 2020 rok roboty budowlane w ramach tego projektu 
Wykonawca zakończył w 2019 roku. Dlatego wnioskuję o zmianę i rozszerzenie zakresu 
n/w zadań inwestycyjnych o wypłatę odszkodowań w ramach planowanych wydatków na 
2020 rok. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedstawiony wniosek. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 15 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2020 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie dokonanie zmian w budżecie 
powiatu na 2020 rok w Powiatowym Zarządzie Dróg Publicznych w Radomiu. 
 
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu Joanna Chojnacka 
powiedziała, że wniosek dotyczy przeniesienia między rozdziałami klasyfikacji budżetowej 
wydatków na n/w zadaniach inwestycyjnych: 
Wieniawa - Przytyk - Jedlińsk - gmina Przytyk, Jedlińsk – 2.800.951 zł  
Jedlińsk - Bartodzieje - Łukawa - Głowaczów - gmina Jedlińsk, Jastrzębia – 4.355.056 zł 
Kuczki - Kazimierówka - Skaryszew - gmina Skaryszew, Gózd – 3.636.000 zł,  
oraz dochodów w kwocie  4.355.056 złotych, 
 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 16 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2020 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie zajęcia stanowiska w sprawie 
propozycji współfinansowania zadania: Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego na ul. 
Radomskiej i Alei Jana Pawła II w Pionkach 
 
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu Joanna Chojnacka 
powiedziała, że był wykonany audyt, który pokazał co powinno być zrobione o czym  Burmistrz 
Miasta Pionki wie. W trakcie tego audytu wyszło, że pewne zmiany, żeby było bezpiecznie 
trzeba wykonać również  na drogach gminnych. Burmistrz złożył pismo z propozycją 
wykonania kompleksowego projektu poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściach 
dla pieszych znajdujących się na ul. Radomskiej i Alei Jana Pawła II, który swoim zasięgiem 
obejmować będzie odcinek drogi powiatowej i drogi gminnej oraz deklarację 
współfinansowania w zakresie części dotyczącej drogi gminnej. Oczywiście są skłonni 
podpisać porozumienie i finansować to co będzie po ich stronie. Stąd potrzeba zgody Zarządu 
Powiatu na opracowanie jednego projektu poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na współfinansowanie zadania dot. opracowania jednego 
projektu poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego na ul. Radomskiej i Alei Jana Pawła II w 
Pionkach. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 16 a porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2020 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie zajęcia stanowiska w sprawie 
podpisania umowy użyczenia z Przedsiębiorstwem Państwowym „Porty Lotnicze”. 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu Joanna Chojnacka 
powiedziała, że sprawa się toczy od 2016 roku, kiedy została wydana decyzja na realizację  
inwestycji w zakresie budowy lotniska użytku publicznego pn. „ Rozbudowa lotniska Radom”. 
Pod rozbudowę lotniska zajęto cześć nieruchomości, po których przebiegała droga powiatowa 
nr 3528W. W decyzji zezwalającej na „ Rozbudowę lotniska Radom”  zobowiązano inwestora 
tj. Gminę Miasta Radomia do zapewnienia ciągłości komunikacyjnej w/w drogi. W związku z 
powyższym zawarto  porozumienie pomiędzy Zarządem Powiatu a Prezydentem Miasta 
Radomia, w którym określono  zasady i warunki  gwarantujące Powiatowi wybudowanie przez 
Gminę miasta Radomia  części drogi powiatowej 3528W w związku z wyłączeniem z ruchu 
istniejącego odcinka drogi urządzonej na działkach zajętych pod rozbudowę lotniska. 
Następnie, w związku ze zmianą inwestora inwestycji związanej z rozbudową lotniska  zawarto 
umowę z Przedsiębiorstwem Państwowym „Porty Lotnicze”. W umowie tej PPL zobowiązał 
się do zapewniania ciągłości komunikacyjnej drogi powiatowej nr 3528W oraz do ponoszenia 
odpowiedzialności wobec Powiatu i osób trzecich za ewentualne szkody powstałe na skutek 
nie zapewnienia tej ciągłości. Ponadto  PPL zobowiązał się do udzielenia Powiatowi 
nieodpłatnego tytułu prawnego umożliwiającego korzystanie przez wszystkich uczestników 
ruchu z drogi powiatowej nr 3528W na terenie działek Skarbu Państwa, będących w trwałym 
zarządzie PPL. PPL posiadający w trwałym zarządzie należące do Skarbu Państwa 
nieruchomości, po których ma przebiegać droga powiatowa, po trwających kilka miesięcy 
rozmowach, uzyskał zgodę organu nadzorczego – Ministra Infrastruktury na zawarcie 
z Powiatem Radomskim umowy użyczenia na czas nieokreślony. Zgoda ta dotyczy działek  o nr 
18/1 o powierzchni 0,2110 ha i nr 19/2 o powierzchni 0,8783 ha w obrębie 0006 Kiedrzyn, 
gmina Gózd oraz działki nr 225/2 o powierzchni 0,1938 ha; nr 226/2 o powierzchni 0,1527 ha 
i nr 330 o powierzchni 0,8300 ha w obrębie 0017 Sadków, gmina Jedlnia Letnisko. Stąd 
potrzeba podpisania umowy, którą przygotowywali pracownicy PZDP, Wydziału Geodezji 
oraz Wydziału Budownictwa.  Ostatecznie został przedstawiony wzór umowy pomiędzy 
Powiatem Radomskim a Przedsiębiorstwem Porty Lotnicze z uwagami przedstawionymi przez 
radcę prawnego jednostki panią Emilię Dębską, która przyszłościowo uważa, że umowa 
użyczenia może być wypowiedziana w ciągu trzech miesięcy. W związku z tym, że ta działa 
nie jest wyodrębniona pod drogę powiatową, która powiat będzie mógł przejąć. Istnieje obawa 
co by było jeżeli taka umowa zostanie wypowiedzenia. 

Po dyskusji Zarząd Powiatu  podpisał umowę użyczenia z Przedsiębiorstwem Państwowym 
„Porty Lotnicze”,  w celu realizowania zadania budowa odcinka drogi powiatowej 3528W 
Kiedrzyn-Radom w celu zachowania ciągłości komunikacyjnej w związku z realizacją 
inwestycji rozbudowa lotniska Radom . 
 

Przystąpiono do realizacji punktu 17 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2020 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie przyznania 
dodatkowych środków w kwocie 30.000 złotych na obsługę wniosków wieczysto – księgowych. 
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Wniosek dotyczy przyznania dodatkowych środków w kwocie 30.000 zł z przeznaczeniem  na 
regulację stanów prawnych nieruchomości stanowiących własność Powiatu Radomskiego 
(drogi powiatowe) w księgach wieczystych.  

Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że ten wniosek zostanie ujęty w 
zmianie uchwały budżetowej. Środki na ten cel zostaną przeznaczone z rezerwy ogólnej. 

Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 18 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2020 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie zmiany dwóch 
ostatecznych decyzji Zarządu Powiatu Radomskiego z dnia 4 listopada 2013 roku znak: GKN-
II.6844.3.2013 i z dnia 7 kwietnia 2005 roku znak:GKN.7002-5/2005 w sprawie wygaśnięcia 
i ustanowienia prawa trwałego zarządu na rzecz Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Iłży 
do nieruchomości zabudowanych położonych w miejscowości Lubienia  gmina Brody oraz w 
mieście Iłża w zakresie nazwy jednostki sprawującej trwały  zarząd. 
 
Zarząd Powiatu podjął decyzję o zmianie ostatecznych decyzji Zarządu Powiatu Radomskiego 
z dnia 4 listopada 2013 roku i z dnia 7 kwietnia 2005 roku w sprawie wygaśnięcia i 
ustanowienia prawa trwałego zarządu na rzecz Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Iłży do 
nieruchomości zabudowanych położonych w miejscowości Lubienia gmina Brody oraz                                                                                                                             
w mieście Iłża w zakresie nazwy jednostki sprawującej trwały  zarząd. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 19 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 6/2020 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody  na  
ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na czas nieokreślony na nieruchomości 
zabudowanej położonej w Pionkach przy ulicy Harcerskiej. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że wniosek był pozytywnie procedowany 
na posiedzeniu Zarządu w dniu 1 sierpnia 2019 roku z uwagi na to, że jest to inwestycja celu 
publicznego, a trasa sieci nie narusza prawidłowej obsługi całej nieruchomości (pozytywna 
opinia Dyrektora SPZZOZ w Pionkach). W ramach jego realizacji zgodnie z ustawą. 
Ustanowienie służebności wymaga zgody Rady Powiatu. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia 
zgody  na  ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na czas nieokreślony na 
nieruchomości zabudowanej położonej w Pionkach przy ulicy Harcerskiej  i skierował ją 
pod obrady Rady Powiatu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 20 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 26/2020 
Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż złomu w ZSP w 
Iłży. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że  Dyrektor Zespołu Szkół 
Ponadpodstawowych w Iłży zwrócił się z prośbą  o wyrażenie zgody na sprzedaż 4 ton złomu 
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uzyskanego w wyniku przeprowadzonych kursów spawalniczych. Złom w postaci blach 
odpadowych zespół zakupuje i przyjmuje na stan magazynu, a w momencie rozpoczęcia 
kursów  spawania przez uczniów szkoły tj. technikum i branżowej szkoły I stopnia, wydaje do 
użytku. Powstałe odpady po kursach spawania proponuje się sprzedać . Uzyskane środki ze 
sprzedaży zostaną odprowadzane na dochody budżetowe powiatu radomskiego. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 255/2020 w sprawie przyjęcia projektu 
uchwały Rady Powiatu w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż złomu w ZSP 
w Iłży. Stanowi ona załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 21 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 27/2020 
Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie upoważnienia nauczyciela Młodzieżowego 
Ośrodka Wychowawczego w Wierzbicy do zastępowania dyrektora placówki podczas jego 
nieobecności w tym do składania oświadczeń woli związanych z zakresem prowadzenia 
bieżącej działalności jednostki organizacyjnej. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że kolejny wniosek Wydziału Edukacji 
dotyczy upoważnienia nauczyciela Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Wierzbicy 
Pani Agnieszki Ankurowskiej do zastępowania dyrektora placówki podczas jego nieobecności 
w tym do składania oświadczeń woli związanych z zakresem prowadzenia bieżącej działalności 
jednostki organizacyjnej.  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 254/2020 w sprawie upoważnienia 
nauczyciela Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Wierzbicy do zastępowania 
dyrektora placówki podczas jego nieobecności w tym do składania oświadczeń woli 
związanych z zakresem prowadzenia bieżącej działalności jednostki organizacyjnej. 
Stanowi ona załącznik Nr 8 do protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 22 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 28/2020 
Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie zwiększenie środków o kwotę 16 079 złotych 
na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli     w szkołach i placówkach 
oświatowych. 

Wniosek dotyczy zwiększenia środków o kwotę 16.079 złotych na dofinansowanie 
doskonalenia zawodowego nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych. Środki na ten 
cel zostaną przeznaczone z rezerwy ogólnej 

Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 23 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 29/2020 
Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie wyrażenie zgody na zwiększenie planu 
wydatków Liceum Ogólnokształcącego w Iłży w dziale 801, rozdziale 80195, § 4301 w kwocie 
711,78 złotych. 



19 
 

Kolejny wniosek Wydziału Edukacji dotyczy zwiększenia planu wydatków Liceum 
Ogólnokształcącego w Iłży w kwocie 711,78 złotych. Są to niewykorzystane środki z zeszłego 
roku, w ramach projektu i będą sfinansowane z nadwyżki budżetowej. 

 
Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 24 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr  30 /2020 
Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie dotyczy ustalenia maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat w 2020 roku za doskonalenie nauczycieli oraz ustalenia form 
kształcenia , na które dofinansowanie jest przyznane. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że wniosek dotyczy ustalenia 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2020 roku za doskonalenie nauczycieli oraz 
ustalenia form kształcenia , na które dofinansowanie jest przyznane. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu Radomskiego w 
sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2020 roku za doskonalenie 
nauczycieli oraz ustalenia form kształcenia , na które dofinansowanie jest przyznane  i 
skierował ją pod obrady Rady Powiatu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 25 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 31/2020 
Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie przyjęcia sprawozdania dotyczącego 
realizacji rocznego programu współpracy powiatu radomskiego z organizacjami  
pozarządowymi oraz innymi podmiotami w 2019 roku. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że kolejny punkt to przyjęcie 
sprawozdania dotyczącego realizacji rocznego programu współpracy powiatu radomskiego z 
organizacjami  pozarządowymi oraz innymi podmiotami w 2019 roku. 
 
Powiat Radomski prowadzi działalność w sferze zadań publicznych określonych w ustawie o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie we współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami. W rocznym programie współpracy ustalono zadania 
priorytetowe w zakresie rozwoju i promocji kultury, kultury fizycznej, ochrony i promocji 
zdrowia, pomocy społecznej, wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej oraz 
przeciwdziałanie przemocy w rodzinie. 
Zgodnie z zapisami ustawy Starosta Radomski w terminie do 31 maja każdego roku 
zobowiązany jest przedłożyć Radzie Powiatu w Radomiu sprawozdanie z realizacji programu 
współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego za rok poprzedni.  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu Radomskiego w 
sprawie przyjęcia sprawozdania dotyczącego realizacji rocznego programu współpracy 
powiatu radomskiego z organizacjami  pozarządowymi oraz innymi podmiotami w 2019 
roku i skierował ją pod obrady Rady Powiatu. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 26 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr  9/2020 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie zatrudnienia Dyrektora DPS 
w Jedlance.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że przedłożony wniosek dotyczy 
zatrudnienia Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Jedlance. W wyniku przeprowadzonego 
naboru na stanowisko Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Jedlance Komisja konkursowa 
roku wyłoniła kandydaturę Pana Jacka Kowalskiego na w/w stanowisko. Pani Grażyna 
Ciechońska – Kierownik Zespołu ds. Rehabilitacji Zawodowej i Społecznej działająca na 
podstawie upoważnienia  Dyrektora PCPR pozytywnie zaopiniowała kandydaturę w/w. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 257/2020 w sprawie zatrudnienia 
Dyrektora DPS w Jedlance. Stanowi ona załącznik Nr 9 do protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 27 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2020 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie zmiany planu wydatków budżetowych na 2020 rok w Powiatowym Centrum 
Pomocy Rodzinie w Radomiu. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że wniosek dotyczy zmiany planu 
wydatków budżetowych na 2020 rok w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu, 
w kwocie 6.910zł i 559 zł, środki te pochodzą z oszczędności na wynagrodzeniu rocznym i są 
przeznaczone na odpis na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych, który uległ zwiększeniu 
od 1 stycznia br. i wynosi 1.550,26 zł, dodatkowo przenosi się kwotę w wysokości 2.290,00 zł 
na zwiększenie środków na podpisanie umowy zlecenia inspektora nadzoru budowlanego. 

  

Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

 
Przystąpiono do realizacji punktu 28 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2020 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie ogłoszenia konkursu ofert 
na realizację zadania publicznego w zakresie wspierania rodziny  i systemu pieczy zastępczej 
w roku 2020. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że wniosek dotyczy ogłoszenia konkursu 
ofert na realizację zadania publicznego w zakresie wspierania rodziny i systemu pieczy 
zastępczej w roku 2020. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 258/2020 w sprawie przyjęcia projektu 
uchwały Rady Powiatu w Radomiu w sprawie ogłoszenia konkursu ofert na realizację 
zadania publicznego w zakresie wspierania rodziny  i systemu pieczy zastępczej w roku 
2020. Stanowi ona załącznik Nr 10 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 29 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2020 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie ogłoszenia konkursu ofert 
na realizację zadań publicznych w zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie w roku 
2020. 
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Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że kolejny wniosek również ogłoszenia 
konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie przeciwdziałania przemocy w 
rodzinie w roku 2020. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 259/2020 w ogłoszenia konkursu ofert na 
realizację zadań publicznych w zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie w roku 
2020. Stanowi ona załącznik Nr 11 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 30 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2020 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie w sprawie zajęcia stanowiska 
odnośnie sprawozdania z działalności Powiatowego  Centrum Pomocy  Rodzinie w Radomiu, 
którego załącznik stanowi sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy 
zastępczej. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że przedłożony materiał to 
sprawozdanie z działalności Powiatowego  Centrum Pomocy  Rodzinie w Radomiu, którego 
załącznik stanowi sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej.   
 
Ustawa o pomocy społecznej nakłada na Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie obowiązek  
składania Radzie Powiatu  corocznego sprawozdania  z działalności jednostki.   
Realizując zapisy zawarte w ustawie Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie przedłożyło 
informację o zadaniach realizowanych w ramach wykonywanych obowiązków.  
Natomiast ustawa o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej wprowadziła ponadto 
obowiązek przedkładania przy informacji z działalności powiatowego centrum także wykazu 
potrzeb z zakresu pieczy zastępczej.  
Na podstawie ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej organizator rodzinnej 
pieczy zastępczej, którą to funkcję pełni powiatowe centrum pomocy rodzinie ma obowiązek 
przygotowywania corocznego  sprawozdania  z efektów pracy.  
Ponadto Rozporządzenia Ministra Gospodarki, Pracy i Polityki Społecznej określa, iż powiat 
dokonuje corocznej oceny działalności warsztatów terapii zajęciowej.  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu Radomskiego w 
sprawie zajęcia stanowiska odnośnie sprawozdania z działalności Powiatowego  Centrum 
Pomocy  Rodzinie w Radomiu, którego załącznik stanowi sprawozdanie z efektów pracy 
organizatora rodzinnej pieczy zastępczej i skierował ją pod obrady Rady Powiatu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 31 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2020 
Wydziału Budownictwa i Architektury w sprawie wydania opinii niezbędnej  do wydania 
decyzji o zezwoleniu na  realizację inwestycji drogowej dotyczącej planowanej rozbudowy 
drogi powiatowej nr 3505W Jaszowice-Wacławów-Sławno. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że wniosek dotyczy wydania opinii przez 
Zarząd Powiatu, niezbędnej do wydania decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej 

dotyczącej planowanej rozbudowy drogi powiatowej nr 3505W Jaszowice – Wacławów – 
Sławno. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 260/2020 w sprawie wydania opinii 
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niezbędnej  do wydania decyzji o zezwoleniu na  realizację inwestycji drogowej dotyczącej 
planowanej rozbudowy drogi powiatowej nr 3505W Jaszowice-Wacławów-Sławno. 
Stanowi ona załącznik Nr 12 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 32 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr   1/2020 
Wydziału Rolnictwa , Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w sprawie 
zwiększenie wydatków budżetu powiatu na rok 2020. 
 
Wniosek dotyczy zwiększenia wydatków budżetu powiatu na rok 2020 - o kwotę 30 000,00 zł. 
z przeznaczeniem na wykonanie dokumentacji planów urządzenia lasów i inwentaryzacji stanu 
lasów dla gminy Jedlnia-Letnisko. Środki te zostaną przeznaczone z rezerwy ogólnej. 
 

Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 33 porządku obrad – Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie 
zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2020 rok i planie finansowym 
zadań z zakresu administracji rządowej. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna  Wontorska powiedziała, że przygotowany projekt uchwały 
zawiera następujące zmiany i tak: 

W dziale 700 – gospodarka mieszkaniowa, zwiększa się wydatki budżetu powiatu na 
2020 rok o kwotę 30.000 złotych, z przeznaczeniem na realizację wniosków wieczysto-
księgowych celem ujawnienia praw własności w stosunku do działek przejętych pod drogi 
powiatowe. Powyższe wydatki sfinansowane zostaną z rezerwy ogólnej budżetu powiatu.  

W dziale 752 – obrona narodowa zwiększa się wydatki o kwotę 800 złotych, w tym w: 
różne wydatki na rzecz osób fizycznych o kwotę 600 złotych i  podróże służbowe krajowe o 
kwotę 200 złotych, z przeznaczeniem na pokrycie kosztów akcji kurierskiej. Powyższe wydatki 
sfinansowane zostaną z rezerwy. 

W dziale 754 – bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, zwiększa się 
wydatki na podróże służbowe krajowe o kwotę 200 złotych, z przeznaczeniem na pokrycie 
kosztów podróży związanych z przeprowadzeniem kontroli z zakresu obrony cywilnej. 
Powyższe wydatki sfinansowane zostaną z rezerwy ogólnej 

W dziale 801 – oświata i wychowanie zwiększa się wydatki o kwotę 109.745 złotych, 
w tym w rozdziałach:  
- szkoły podstawowe specjalne na zakup usług remontowych o kwotę 17.000 złotych, z 
przeznaczeniem na remont kotłowni w budynku B w Zespole Szkół w Pionkach, 
-  licea ogólnokształcące o kwotę 80.000 złotych, w tym na zakup środków dydaktycznych i 
książek o kwotę 20.000 złotych, z przeznaczeniem na zakup 3 tablic multimedialnych i 3 
projektorów i na zakup usług remontowych o kwotę 60.000 złotych z przeznaczeniem na 
remont sali gimnastycznej i trzech pomieszczeń przyległych – 25.000 złotych, sekretariatu 
szkoły i gabinetu dyrektora – 25.000 złotych i pracowni języka angielskiego – 10.000 złotych 
w Liceum Ogólnokształcącym w Pionkach, 
- dokształcanie i doskonalenie nauczycieli,  na szkolenia pracowników niebędących członkami 
korpusu służby cywilnej o kwotę 12.745 złotych, z przeznaczeniem na dofinansowanie form 
doskonalenia zawodowego nauczycieli w: CKZiU w Pionkach, CKZiU w Chwałowicach, LO 
w Pionkach, Zespole Szkół w Pionkach i Zespole Szkół Ponadpodstawowych w Iłży.  
Powyższe wydatki sfinansowane zostaną z rezerwy. 
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 W dziale 852 – pomoc społeczna przenosi się wydatki między paragrafami w ramach 
rozdziałów:  
-domy pomocy społecznej, tj.oszczędności w łącznej kwocie 87.923 złote na §4440 – odpisy 
na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych, z przeznaczeniem na odpis na ZFŚS, w związku 
ze wzrostem podstawy jego naliczania od 1 stycznia 2020 roku, 
- ośrodki wsparcia, tj. oszczędności w łącznej kwocie 1.256 złotych na odpisy na zakładowy 
fundusz świadczeń socjalnych, w związku ze wzrostem podstawy jego naliczania od 1 stycznia 
2020 roku (w/w zmiany wprowadzone zostały także w planie finansowym zadań  
z zakresu administracji rządowej). 

W dziale 853 – pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej zwiększa się: 
- dochody na zespoły do spraw orzekania o niepełnosprawności, dotacje celowe otrzymane z 
powiatu na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień (umów) między jednostkami 
samorządu terytorialnego o kwotę 70.200 złotych ze środków własnych powiatów: 
kozienickiego – 31.000 złotych, przysuskiego – 25.000 złotych i białobrzeskiego – 14.200 
złotych, 
- wydatki w rozdziałach: 
-   zespoły do spraw orzekania o niepełnosprawności na zakup usług pozostałych o kwotę 
70.200 złotych, z przeznaczeniem na wypłaty wynagrodzeń dla lekarzy orzeczników oraz 
zakup usług pocztowych, 
-pozostała działalność o kwotę 128.626 złotych, z przeznaczeniem na zwrot środków do 
PFRON, w związku z rozliczeniem kosztów działalności WTZ za 2019 rok. Powyższe wydatki 
sfinansowane zostaną z rezerwy ogólnej. 
 W dziale 854 – edukacyjna opieka wychowawcza, zwiększa się wydatki  o kwotę 3.334 
złote, z przeznaczeniem na dofinansowanie form doskonalenia zawodowego nauczycieli w: 
Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Radomiu i Pionkach oraz w Młodzieżowym 
Ośrodku Wychowawczym  w Wierzbicy. Powyższe wydatki sfinansowane zostaną z rezerwy 
ogólnej. 
 W dziale 855 – rodzina, przenosi się wydatki między paragrafami,  tj. oszczędności w 
§3110 w kwocie 1.022 złote na odpisy na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych,  
z przeznaczeniem na odpis na ZFŚS, w związku ze wzrostem podstawy jego naliczania od 1 
stycznia 2020 roku. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 261/2020 w sprawie zmian w planie 
dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2020 rok. Stanowi ona załącznik Nr 13 do 
protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 34 porządku obrad – Sprawy różne.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka zapoznał członków Zarządu z następującymi 
dokumentami: 

 Z zawiadomieniami (GKN-II.683.65.2019.SDz., GKN-II.683.66.2019.SDz., GKN-
II.683.67.2019.SDz., GKN-II.683.68.2019.SDz., GKN-II.683.69.2019.SDz., GKN-
II.683.70.2019.SDz., GKN-II.683.71.2019.SDz., GKN-II.683.72.2019.SDz.) o 
zakończeniu postępowań dowodowych wszczętych z urzędu w sprawie o ustalenie i 
wypłatę odszkodowania za nieruchomości położone w Piastowe gm. Jedlińsk przejęte 
pod rozbudowę drogi powiatowej  Gulin-Wsola – Wojciechów z wyłączeniem 
obwodnicy Radomia na terenie gmin Jedlińsk i Zakrzew.   
Z decyzją Starosty Radomskiego GKN-II.683.55.2018.AM w sprawie ustalenia i 



24 
 

wypłaty odszkodowania za nieruchomość położoną w miejscowości Wola Taczewska 
gm. Zakrzew, która przeszła z mocy prawa  na własność Powiatu radomskiego z 
przeznaczeniem pod rozbudowę części drogi relacji Taczówek-Taczów-Milejowice 
wraz z budową ścieżki rowerowej., 

 Z decyzją Starosty Radomskiego BA.6740.2181.2019.TO o zezwoleniu na realizacje 
inwestycji drogowej rozbudowa ul. Spacerowej i ul. Polnej wraz z budową mostu w 
ciągu drogi powiatowej nr 3522W relacji Pionki-Podgóra w m. Pionki, obręb 0001 
Pionki-miasto 0006 Płachty na terenie gminy Pionki, odcinek o dł. L=1686,81 mb.  

 Z obwieszczeniem Starosty Radomskiego Nr BA.670.2181.2019.TO. dotyczące 
wydania decyzji nr 215.2020 z dnia 05.02.2020 r o zezwoleniu na realizację inwestycji 
drogowej, polegającej na rozbudowie ul. Spacerowej i ul. Polnej wraz z budową mostu 
w ciągu drogi powiatowej nr 3522W relacji Pionki-Podgóra w m. Pionki, obręb 0001 
Pionki i obręb Płachty na terenie gminy Pionki, odcinek o dł. L=1686,80 mb. W decyzji 
zatwierdzono projekt podziału nieruchomości na potrzeby inwestycji., 

  Z Postanowieniem Starosty Radomskiego Nr 116/2020 z dnia 26 lutego 2020 r  
dotyczące zmiany postanowienie nr 2120.2019 z dnia 22 sierpnia 2019 r. , 

 Z Decyzją Starosty Radomskiego GKN-II.683.261.2018.SD i GKN-
II.683.255.2018.SD, wydana po zakończeniu przeprowadzonego postępowania 
dowodowego w sprawie ustalenia i wypłaty odszkodowania za nieruchomość położoną 
w miejscowości Golędzin gmina Zakrzew, oznaczoną jako działka Nr 398/1 o pow. 
0,0017 ha. 
 

Członek Zarządu Krzysztof Kozera zapytał czy są jakieś informacje na temat użytkowania 
pomieszczeń w MODN?. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka odpowiedział, żeby podpisać umowę z potencjalnymi 
najemcami jak np. z firma, która budowała obwodnicę z zapisem w tej umowie, że trzy miesiące 
obie strony obejmuje wypowiedzenie. Ma nadzieje, że takie porozumienie zostanie podpisane 
co najmniej na dwa lata.  Dodał, że ten budynek pojawił się również w kontekście Straży 
Pożarnej. Poinformował Członów Zarządu o rozmowach jakie prowadził z Burmistrzem 
Przemkiem Burkiem dotyczących budynku MODN. Przedstawił także swoje propozycje co do 
w/w budynku.  
Następnie, poprosił Sekretarza o informacje na temat działki znajdującej się przed budynkiem 
Starostwa Powiatowego. 
 
Sekretarz Powiatu Rafał Czajkowski powiedział, że są w stałym kontakcie z Wydziałem 
Nieruchomości Urzędu Miejskiego w Radomiu. Pismo jakie zostało skierowane w sprawie 
przejęcia tego terenu,  pilotuje  pani Dyrektor Pracka, która prowadzi w tym temacie rozmowy 
z Prezydentem i Zastępcą. Tereny te są użyczone Polskim Kolejom na serwisownie, ale całości 
tego terenu koleje nie potrzebują. Zaproponował, żeby  wspólnie wystąpili do Polskich Kolei o 
to, żeby zrezygnowały z części wydzielonej działki. I to jest kwestia dogadania, żeby te teren 
przejąć i wprowadzić nakłady inwestycyjne polegające na budowie parkingu. 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że bardzo by chciał to zrealizować, i byłby 
to wspólny sukces z Prezydentem Miasta Radomia, bo przecież mieszkańcy Radomia jak i 
powiatu by z tego parkingu korzystali. 
Sekretarz Powiatu Rafał Czajkowski dodał, że nie tylko budynek Starostwa Powiatowego 
się tu znajduje, ale także, apteka, uczelnia, sklep, przychodnia. 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że Miasto Radom zwróciło się o 
rozłożenie na raty kwoty 1.330.000 zł za Powiatowy Urząd Pracy w Radomiu. 
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Następny temat jaki poruszył dotyczył budynków szkoły w Chwałowicach. Powiedział, że jest 
w tej chwili przeprowadzana inwentaryzacja tego obiektu, ponieważ dokumenty źródłowe 
zniknęły. Chcą zrobić dobre optymalne na tą chwilę, dostosowanie tego obiektu na  potrzeby 
Szkolnego Ośrodka Specjalnego dla dzieci i młodzieży do 25 roku życia. Mają przeznaczone 
500.000 tys. zł na ten moment , oczywiście potrzeby będą dużo większe.  
Dodał, że do wczoraj powinna przyjść informacja od Kuratora Oświaty, o tym , że jest zgoda 
na wygaszenie MOW w Wierzbicy. Ta decyzja otwiera dalsze działania. Oznacza to , że będzie 
można już podpisać z Wykonawcą umowę na trzy dokumenty :  PW i dwa pozostałe(dotyczące 
inwentaryzacji), gdzie PW było by również kosztem kwalifikowanym do wniosku i 
uruchamiają. Wspomniał, że w przypadku Pionek koszt projektu jest dużo niższy niż 
przewidywany w budżecie. Jeśli chodzi o Wierzbicę to również się zmieszczą w 
zabezpieczonych środkach. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że na poprzednim posiedzeniu 
Zarządu był wniosek dotyczący wprowadzania środków na realizowany Program Asystent 
Rodzinnej Pieczy Zastępczej w PCPR. Przyszły środki z Funduszu  Solidarnościowego, więc 
ten wniosek w ogóle nie będzie ujmowany w uchwale. Pani Kierownik wystąpiła o wycofanie 
tego wniosku i nie będzie on realizowany. Kolejna sprawa dotyczy środków, które już 
wprowadzali do budżetu w tym, roku 10.500,00 zł na projekt zagospodarowania parku w ŚDS 
w Jedlance. Wniosek o dofinansowanie do Mazowieckiego Konserwatora Zabytków został już 
złożony, jest tylko kwestia zmiany działu, bo ostatecznie będzie to realizowane w ramach 
ochrony zabytków. Środki te przeniosą z działu 852 do działu 921 do ochrony zabytków, 
zostanie to ujęte w uchwale na Radę Powiatu. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że ma informacje , że Ministerstwo Sportu 
ma na swoich stronach warunki programu, aby aplikować o remonty, modernizacje obiektów 
sportowych i można złożyć jeden wniosek na kilka obiektów, wnioskodawca był by Powiat 
Radomski do 50% można uzyskać dofinansowania. Ma tu np. na myśli salę gimnastyczną 
liceum tzw. ‘czerwonego” w Pionkach , o boisku w Iłży itp. 
Poinformował, że dziś na sali konferencyjnej odbędzie się spotkanie  na prośbę Sanepidu na 
temat koronawirusa, celem wytypowania 1000 miejsc na kwarantannę w naszym powiecie, 
będą również chcieli wypracować wspólną koncepcję przyszłych działań na wypadek epidemii. 
 
Więcej spraw nie zgłoszono.  
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 53 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz. 12:25. 
 
Protokołowała: 
 
Joanna Kosior 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Waldemar Trelka………………………………                  

 
2. Wicestarosta -  
Roman Frąk….…………………………………                      
 
3. Członek Zarządu –  
Zbigniew Dziubasik……………………………                               
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4. Członek Zarządu –  
Krzysztof Kozera ………………………….. ….          
                     

 
5. Członek Zarządu - 
Zdzisław Mroczkowski…………………………                                

 
Skarbnik Powiatu – 
Joanna Wontorska…………………………. ….. 
 
Sekretarz Powiatu 
Rafał Czajkowski……………………………….                         


